
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Ocz obce Brestov  

konaného dňa 24.06.2021  v zmysle zákona SNR č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení o 19:00 hod. v sále kultúrneho domu.  

 
Prítomní: dľa prezenčnej listiny – tvorí prílohu 

K bodu č. 1 
Zasadnutie  Ocz otvoril  a prítomných privítal o 19:05 hod  starosta obce, p. Šoltés Jozef, 

a konštatoval, že zasadnutie zvolal s ust. § 13 odst. 4 písm. a) zákona SNR č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov. 

Pozvánka bola zverejnená dňa 21.06.2021 obvyklým spôsobom. Starosta, poprosil prítomných 

o  dodržanie hygienických opatrení, a to aj počas rokovania. Na základe prezenčnej listiny zistil, 

že rokovanie OcZ je uznášania schopné v počte 5 poslancov z celkového počte 5. Prečítal 

doplnený program  rokovania, požiadal o pripomienky a dal hlasovať. 

1. Otvorenie, určenie pracovných komisií 

2. Kontrola uznesení z predošlého zasadnutia 

3. Záverečný účet obce 

4. Rozpočet – cesta Za Záhumním 

5. Voľba člena dozornej rady za obec  v Urbariáte Mirkovce 

6. Sťažnosti občanov na životné prostredie (výkaly, v priekopách, vypaľovanie, čierne 

skládky a pod.) 

7. Plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 

8. Žiadosť zamestnanca o zvýšenie platu 

9. Informácia o stave projektov a aktualizácia dotácie o nenávratných finančných 

prostriedkoch 

10. Rôzne –   žiadosť o pokosenie záhrady  

- prenájom nebytových priestorov 

- vyhodnotenie súťaže o kosenie ver. priestranstiev na r. 2021 

- majetkové priznanie starostu obce  

11. Diskusia 

12. Záver 

Po schválení programu starosta požiadal o návrhy členov pracovných komisií. 

Poslanec pán Slivka, sa opýtal hosťa p. Rusnáka, čo je to za zariadenie, ktoré položil na 

rokovací stôl. Pán Rusnák, odpovedal, že si bude zo zasadnutia robiť zvukový záznam, 

použiteľný len pre vlastnú potrebu. Poslanec p. Pipka, upozornil, že v zmysle rokovacieho 

poriadku o tejto skutočnosti mal zastupiteľstvo informovať vopred, a až tak nahrávať. Pani 

Frištiková, súhlasila, že to tak malo byť, ale nahrávanie mu nemôžu zakázať, nakoľko má na to 

zákonne právo. Akurát pri prerokovaní bodov, kde budú používané citlivé, resp. osobné údaje, 

musí zariadenie vypnúť, resp. odísť so zariadením z rokovacej sály. 

 

- 1 - 



Za zapisovateľku určil: Mgr. Frištikovú Tatiana 

 

Návrhová  komisia: Slivka Jozef , Jozef Križ 

 

Overovateľov zápisnice: Ing. Pipka František, Anton Juraško  

 

 

U z n e s e n i e  č. 10– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

s c h v a ľ u j e 

-  doplnený program rokovania Ocz  

 

k o n š t a t u j e 

- rokovanie OcZ je uznášania schopné s počtom 5 poslanci z celkového počtu 5 

 

u r č u j e 

- zapisovateľku: p. Mgr. Frištikovú Tatianu 

 

v o l í 

- návrhovú komisiu:  Jozef Križ, Slivka Jozef  

- overovateľov zápisnice:  Ing. Pipka František, Anton Juraško 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- informáciu o tom, že z rokovania si bude prítomný občan robiť zvukový záznam pre vlastnú  

   potrebu 

 

                                      

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

 

K bodu č. 2 
Starosta, previedol kontrolu uznesení z predošlého zasadnutia. 

Uznesenie. č. 03-03/03-2021 – splnené 

Uznesenie. č. 04-03/03-2021 – splnené 

Uznesenie. č. 09-03/03-2021 – čiastočne 
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K bodu č. 3 

Hlavný kontrolór obce, p. Tomková,  predniesola svoju správu k Záverečnému účtu obce. 

Konštatovala výhradu, a to z dôvodu zle zaúčtovanej položky úveru, čím v konečnom dôsledku 

obce vznikol schodok. Táto skutočnosť však nemala nijaký vplyv na celkové hospodárenie 

obce, ktoré bolo v pluse. Išlo len o administratívnu chybu, na ktorú aj ekonómka prišla, 

a urobila patričné kroky k jej vysvetleniu (prečítal starosta) vo vzťahu k OcZ a k men. firme 

(nahraté do systému RISSAM). Kontrolórka poukázala aj na nedostatočné sledovanie rozpočtu 

a rozpočtových opatrení v priebehu roka, a navrhla tieto opatrenia. 

1. Sledovať vývoj a upravovať rozpočet. Vykonávať rozpočtové opatrenia v priebehu 

roka a zamedzenie prečerpaní na jednotlivých rozpočtových položkách. 

2. Vykonávať dôslednú kontrolu vykonaných účtovných operácií ( v roku 2020 účtovná 

chyba pri zaúčtovaní krátkodobého úveru) 

3. Odporučila obci riešiť spracovanie účtovníctva vo vlastnej réžií. 

4. Odporučila poslancom celoročné hospodárenie obce schváliť s výhradou. 

 

p. Pipka, sa opýtal, či toto hodnotenie nemôže v budúcnosti ovplyvniť reating obce pri žiadosti 

o finančné dotácie? Ďalej povedal, že za tieto peniaze dokážeme nájsť jednu účtovníčku, ktorá 

bude na obci robiť všetko. 

p. Slivka, povedal, že dokončiť tento rok s touto firmou, ktorá spracúva teraz účtovníctvo 

a upozorniť ich na chyby, skvalitniť spoluprácu a komunikáciu a potom sa uvidí. 

Starosta, uviedol, že kvalita vedeného účtovníctva za tie roky sa preukázala, hlavne pri 

realizácií projektov. Kde pri následných kontrolách nebolo zistené žiadne pochybenie, čo je 

veľké plus, a mám obavy, či by sme toto mohli konštatovať, ak by sme mali na úrade jednu 

univerzálnu pracovníčku. Preto sa priklonil k názoru p. Slivku, nakoľko toto je prvé, a až nie 

tak závažné zistenie za tie roky.  

 

U z n e s e n i e  č. 11– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

s c h  v a ľ u j e 

-  Záverečný účet obce za r. 2020 s výhradou 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- pripomienky k Záverečnému účtu obce za r. 2020 

- správu hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu za r. 2020 

- opatrenia hlavného kontrolóra na vedenie účtovníctva 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 
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K bodu č. 4 

Starosta, predložil predbežný rozpočet na 1. etapu výstavby novej cesty za Záhumním cca 

44.000,- EUR.  

p. Pipka, požadoval, že treba dať urobiť viac rozpočtov aby sa vybrala najlacnejšia firma. 

Starosta, povedal, že áno, ale to by už bolo v rámci oficiálnej súťaže, kde sa zverejňuje len 

krycí list firmy ponúkajúcu cenu. Lenže toto je len orientačne, lebo nemáme na to peniaze. 

Keby sme to chceli realizovať, tak jedine cez výzvu, na ktorú čakáme, a máme spracované veci 

k žiadosti, resp. cez úver. 

p. Juraško, uviedol, že to nie je také jednoduché urobiť, lebo to sa musí urobiť aj miesto na 

uloženie sieti a pod. 

 

U z n e s e n i e  č. 12 – 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- rozpočet na výstavbu 1. etapy cesty za Záhumním 

 

p o v e r u j e   s t a r o s t u 

- sledovať výzvy na podanie žiadosti o finančnú dotáciu na cestu 

- zistiť možnosti financovania 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

K bodu č. 5 
Starosta, oboznámil , že na zakladajúcej schôdzi PS Nižné Mirkovce, kde obec má svoje 

podiely a záujmy, bola do dozornej rady spoločnosti zvolená obec Brestov. Je potrebné zvoliť 

delegáta za obec, ktorý sa bude zúčastňovať na riadení spoločnosti, a hájiť záujmy obce. 

p. Frištiková,  povedala, že by to mal starosta, nakoľko pozná problematiku, lebo sa podieľal 

aj na zakladaní spoločnosti. 

 

U z n e s e n i e  č. 13 – 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

 s c h v a ľ u j e 

- člena Dozornej rady PS Vlastníkov lesov Nižné Mirkovce, a to starostu obce  
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Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

 

K bodu č. 6 
Starosta,  prečítal každoročné letné podnety od občanov, a to na vypaľovanie (nateraz zákaz), 

čierne skládky, nepokosené pozemky, a hlavne vypúšťanie žúmp a fekálií z domácnosti na 

verejné priestranstvo. Problém sa opakuje, nakoľko obec má v represáliách dosť malé 

kompetencie  a patričné úrady to riešia veľmi pomaly, a aj legislatíva je kolo toho dosť zložitá! 

p. Slivka, uviedol, že je potrebné pôsobiť hlavne výchovne a nateraz urobiť reláciu v miestnom 

rozhlase. 

 

U z n e s e n i e  č. 14 – 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

d o p o r u č u j e 

- vyhlásiť reláciu v miestnom rozhlase ohľadom životného prostredia. 

 

                    Termín: hneď                  Zodp.: starosta 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

   

 

K bodu č. 7 

U z n e s e n i e  č. 15 – 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

 s c h v a ľ u j e 

- plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 
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K bodu č. 8 
Starosta, uviedol, že dostal žiadosť zamestnanca o zvýšenie platu 

p. Pipka, povedal, že sa jedná o citlivý bod programu a ochranu osobných údajov, navrhol, aby 

bola verejnosť v tomto bode z rokovania vylúčená. 

p. Rusnák, hosť uviedol, že nevidí dôvod, aby nemohol byť aj naďalej na rokovaní, lebo on 

v tomto bode vypne nahrávanie 

p. Frištiková, navrhla, vylúčiť tento bod z rokovania 

hlavná kontrolórka, p. Tomková – s ňou súhlasila, pretože personálne veci sú v kompetencií 

starostu, a on len chcel informovať a ona mu spracovala odporučacie stanovisko k žiadosti 

 

U z n e s e n i e  č. 16 – 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

s c h v a ľ u j e 

- vylúčenie bodu č. 8 z programu zastupiteľstva z ďalšieho rokovania 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        4 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  1 Ing. Pipka F  

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

   

K bodu č. 9 
Starosta, informoval o podaných žiadostiach o finančnú dotáciu na Protipovodňovú ochranu 

potoka, a na zníženie energetickej náročnosti budovy OcÚ. Zatiaľ neboli vyhodnotené. Ďalej 

spracovávame podklady k očakávanej výzve na zateplenie budovy MŠ. Čakáme aj na výzvu na 

miestne komunikácie (Záhumnie). Bola nám schválená dotácia na Územný plán obce vo výške 

70% celkových nákladov. 

 

U z n e s e n i e  č. 17– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- informáciu starostu obce o stave žiadosti o finančnú dotáciu 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 
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K bodu č. 10 
Predsedníčka komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov 

p. Frištiková konštatovala, že v zákonnej lehote do 30.04.2021 jej bolo doručené majetkové 

priznanie starostu. Informovala poslancov, že toto je zverejnené na nete obce. 

 

U z n e s e n i e  č. 18– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- informáciu  o podaní majetkového priznania starostu obce v zákonnej lehote 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

   

 

K bodu č. 10,11 

 
p. Frištiková, predložila zápisnicu z otvárania obálok na zákazku „Kosenie VP v obci na r. 

2021“ 

Starosta, doplnil predmet zákazky, kde konštatoval, že výmera + plochy sa znížila o časti , 

ktoré si už urobila obec sama. 

p. Pipka, sa opýtal, kto určuje komisie na preberanie zákazky, nakoľko on doposiaľ nebol 

ešte ani v jednej. 

 

U z n e s e n i e  č. 19– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- výsledok verejnej súťaže na zákazku “Kosenie verejných priestranstiev v obci na r. 2021.“ 

 

p o v e r u j e   s t a r o s t u    obce 

- vvstavením , uzatvorením zmluvného vzťahu s víťazom v zmysle súťažných podmienok 

 

s c h v a ľ u j e 

- komisiu na preberanie zákazky, a to p. Ing. Pipka a p. J. Križ 
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Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 

   

 

Starosta, informoval, že súťaž na prenájom nebytových priestorov nebola úspešná (nikto sa 

neprihlási). Po súťaži prejavil záujem pôvodný nájomca p. Lefkovič, s ktorým sme sa 

predbežne dohodli. 

p. Pipka, uviedol, že sa mu nepáči, že starosta poslancov o tejto dohode neinformoval. 

Starosta, povedal, že informoval telefonický, SMS, že súťaž nebola úspešná a požiadal, aby 

sme spolu hľadali nájomcu, aby bol priestor využitý. Na dosiahnutie tohto cieľa sám osobne 

robil všetky potrebné kroky, o ktorých teraz informuje. 

p. Slivka, do zmluvy je potrebné jasne zakotviť sankcie, hlavne z porušenia splatnosti faktúry 

a tieto uplatňovať aj v praxi. Nemôže sa stať, aby sa voči obci vytvoril dlh. Dopredu aspoň 

jednu akontačnú splátku. 

 

 

U z n e s e n i e  č. 20– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

 

s c h v a ľ u j e 

- podmienky nájomnej zmluvy na nebytové priestory 

 

p o v e r u j e   s t a r o s t u    obce 

- podpisom zmluvy 

 

u k l a d á 

- pred podpisom zmluvy – zaslať na posúdenie poslancom 

 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 
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Starosta, k podaniu žiadosti o pokosenie súkromného pozemku občana uviedol, že obec na 

takúto činnosť nemá kapacity a sadzba za obecné stroje bola určená s úmyslom prípadnej 

pomoci sociálne odkázaným osobám, resp. pre naplnenie kritérií v projektoch. 

p. Rusnák, povedal, že žiadosť nemôžu odmietnuť, nakoľko má na to sadzby a požaduje 

písomnú odpoveď. Ďalej požaduje písomnú odpoveď na otázky, ktoré zazneli na predošlom 

zasadnutí (použitie kosačky, audit, nakladač, otáčka na konci obce- súkromný pozemok 

a pod.) 

p. kontrolórka, uviedla, že k otázkam sa vyjadrí po doručení oficiálnej písomnej žiadosti. 

p. Slivka, povedal, že pri vchode na starý cintorín je potrebné rozšíriť prístupový mostík, 

aspoň o jednu rúru. Ďalej urobiť na cintoríne v réžií obce, resp. firmy jednu rezervnú 

hrobku. Riešiť cez zodpovednú firmu stav telekomunikačných stĺpov, ktoré sú v havarijnom 

stave. Riešiť vysypaním kameňa na sprístupnenie cesty okolo p. Čonku. Pracovať na úhrade 

za dodávku novej športovej hasičskej striekačky pre DHZO. 

p.Pipka, uviedol, že treba riešiť úpravu cesty (roztlačený asfalt) pri zástavke SAD – okolo 

chodníka na nižnom konci. Zorganizovať poslanecký prieskum po obci na zistenie 

nedostatkov a ich odstránenie. Opýtal sa, či bol nejaký problém s vodu, pretože bola 

zakalená. 

Starosta, uviedol, že voda bola zakalená po intenzívnych dažďoch, čo je problém častý 

a nielen u nás, čo konštatovali odborníci. Následne bola vykonané odkaľovanie 

a dezinfekcia a voda sa dostala do normálu, o čom svedčia aj aktuálne vzorky vody. Ďalej 

povedal, že vodu si treba vážiť a mať k nej úctu, pokoru a ďakovať, že máme také pramene 

aké máme. 

p. Slivka, upozornil, že prameň pod Sobranou je cez drenáž zvedená povrchová voda 

Starosta, odpovedal, že si nemyslí, zakalenie vznikne pri silných dažďoch, tak, či tak. Je to 

rýchly prietok vody cez pôdu do prameňa, a voda je pravidelne kontrolovaná. Ak by bol 

tam nejaký iný vplyv, ukázalo by sa to aj na vzorkách.  Mali by sme sa na to pozrieť, len 

treba nájsť spoľahlivú firmu, aby nedošlo k ovplyvňovaniu výdatnosti a kvality prameňa. 

p. Pipka, sa opýtal, či Hasičská zbrojnica ešte nemá kolaudáciu? 

Starosta, odpovedal, že v týchto dňoch bude podaná žiadosť. 

 

U z n e s e n i e  č. 21– 24/06 – 2021 
OcZ obce Brestov  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

- pripomienky v diskusií 

 

d o p o r u č u je 

- zaoberať sa riešením pripomienok v diskusií a podať správu na najbližšom zasadnutí 

Hlasovanie počet mená poslancov 

Prítomní        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Za:        5 Mgr. Frištiková, Križ J., Juraško A., Ing. Pipka F., Slivka J. 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  0  

Nehlasoval:  0   
   Schválené 
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K bodu č. 12 
Starosta, sa poďakoval prítomným za účasť a o 21:20 hod. zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila zapisovateľka Mgr. Frištiková Tatiana     ............................. 

 

 

 
 

Overovatelia: 

 

1. Ing. František Pipka                                                             ............................... 

     

2. Anton Juraško                                                                       ............................... 

 

 

 

 

Starosta obce: Šoltés Jozef                                                   ............................... 
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